
17.6. 2025 
Interpelace: Milan Vrkoč na radního Lubomíra Brože 
Téma: Kácení stromů 

 
Vážený pane radní, 
 
protože jste věcně neodpověděl na otázky interpelace z minulého zastupitelstva pokládám otázky 

znova a budu je pokládat tak dlouho dokud se mi nedostane věcné odpovědi. Začátkem dubna 

letošního roku došlo v lesíku na Barrandově ke kácení naprosto zdravých stromů podél ulice Do 

Klukovic poblíž křížení s tramvají. Šlo o stromy evidentně zdravé perspektivní, potenciálně 

dlouhověké jako například duby. Tyto stromy byly nejméně 20 let staré. V těchto souvislostech se Vás 

ptám: 

1. Kdo vydal povolení ke kácení, respektive kdo schválil vlastníkovi lesa „lesní hospodářský plán 

ev. osnovu“, která kácení umožnila a z jakého důvodu bylo schváleno kácení zdravých stromů 

na okraji lesa.  

2. Co jste Vy, jako radní pro Prahu 5, udělal pro objasnění, kdo kácení povolil a jestli se kácelo 

legálně?  

 

 

Děkuji za písemnou odpověď. 

Milan Vrkoč 

 


